

Title (en)

Box for several drawers.

Title (de)

Box für mehrere Einschübe.

Title (fr)

Boîtier pour plusieurs tiroirs.

Publication

EP 0410035 A1 19910130 (DE)

Application

EP 89113841 A 19890727

Priority

EP 89113841 A 19890727

Abstract (en)

In a box for different widths and numbers of drawers having a single or multiple module height, the technical problem is to construct the box in such a way that variable dimensions can be produced with a small number of wall parts. Side wall parts (1) with module height are constructed so that they can be connected one above the other. In addition to the side wall parts (1), on the one hand connectable bottom wall portions (2, 2') and, on the other hand, connectable top wall portions (3, 3') and, additionally, a connectable rear wall (4) are provided. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Box für Einschübe unterschiedlicher Breite und Anzahl mit einfacher oder mehrfacher Modulhöhe. Das technische Problem ist eine solche Ausbildung der Box, daß mit einer geringen Anzahl von Wandteilen variable Abmessungen hergestellt werden können. Seitenwandteile (1) mit Modulhöhe sind übereinander steckbar ausgebildet. Zu den Seitenwandteilen (1) sind einerseits steckbare Bodenwandabschnitte (2, 2') und andererseits steckbare Deckwandabschnitte (3, 3') sowie außerdem eine steckbare Rückwand (4) vorgesehen.

IPC 1-7

A47B 87/02

IPC 8 full level

A47B 87/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 87/0292 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 2329016 A1 19750102 - DROSZELLA EITEL
- [X] US 3003839 A 19611010 - ELI BLOOM, et al
- [A] DE 2244654 A1 19730322 - BONACINA RENZO

Cited by

US6007167A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0410035 A1 19910130; EP 0410035 B1 19931013; AT E95679 T1 19931015; DE 58905917 D1 19931118

DOCDB simple family (application)

EP 89113841 A 19890727; AT 89113841 T 19890727; DE 58905917 T 19890727